

---

THE MANITOBA PUBLIC INSURANCE  
CORPORATION ACT  
(C.C.S.M. c. P215)

**Driver Safety Rating System Regulation,  
amendment**

---

Regulation 108/2015  
Registered June 26, 2015

**Manitoba Regulation 13/2009 amended**

**1** The *Driver Safety Rating System Regulation, Manitoba Regulation 13/2009*, is amended by this regulation.

**2** The Table of Input Factors in Schedule A is amended in fourth column of the item respecting subsection 215.1(2) of *The Highway Traffic Act* by striking out "2" and substituting "5" and by moving that item so that it is placed before the item respecting subclause 263.1(2)(c)(i) of that Act.

**Coming into force**

**3** This regulation comes into force on July 1, 2015 or on the day it is registered under *The Statutes and Regulations Act*, whichever is later.

---

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'ASSURANCE PUBLIQUE  
DU MANITOBA  
(c. P215 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur le  
système de cotes de conduite**

---

Règlement 108/2015  
Date d'enregistrement : le 26 juin 2015

**Modification du R.M. 13/2009**

**1** Le présent règlement modifie le *Règlement sur le système de cotes de conduite, R.M. 13/2009*.

**2** Le tableau des facteurs de démerite figurant à l'annexe A est modifié, dans la quatrième colonne du point concernant le paragraphe 215.1(2) du *Code de la route*, par substitution, à « 2 », de « 5 », et par déplacement de ce point à l'endroit se trouvant avant le point concernant le sous-alinéa 263.1(2)c)(i) de ce code.

**Entrée en vigueur**

**3** Le présent règlement entre en vigueur le 1<sup>er</sup> juillet 2015 ou à la date de son enregistrement sous le régime de la *Loi sur les textes législatifs et réglementaires*, si cette date est postérieure.